
Geachte leden van de gemeenteraad,

Zoals u wellicht al hebt vernomen heeft Renewi problemen met de uitvoering van de afvalinzameling.
Gisteren heeft Renewi aangegeven niet te kunnen voldoen aan de extra wekelijkse GFT inzameling 
deze week. Renewi kan geen garantie gegeven dat dit de rest van de zomermaanden (juni, juli en 
augustus) wel gaat lukken. Dit als gevolg van personeelsproblemen bij Renewi. Vanzelfsprekend zijn 
wij in overleg met Renewi over mogelijke oplossingen waarbij we tevens vandaag schriftelijk hebben 
laten weten aan Renewi dat het bedrijf zich dient te houden aan het contract. Wij blijven u en onze 
inwoners over de situatie informeren.

Met vriendelijke groet,

Marij Pollux
Wethouder  


